
32. ZAPISNIK

Sa sjednice Skolskog odbora OS grofa Janka Dra5kovida Klenovnik odrZane 4.7.2019.
godine s podetkom u 17,00 sati u prostorijama Skole.

Nazodni:, Marija Konjevid, Stefica O5tarja5, Sanja Kukec, Tatjana Koladko i Martina Juri5a

Odsutni: Josipa Polandec Stimec i Nedeljko Gladovi6
Ostali nazodni: ravnatelj Skole gosp. Mijo Bari5i6
Zapisnik vodi: Martina Gosarid PeaSinovi6

Predsjednica, gospoda Marija Konjevi6 pozdravlja nazolne, konstatira da je na sjednici prisutna

vedina dlanova Skolskog odbora, te predlaZe slijededi:

Dnevni red

l. Utvrclivanje Zapisnika sa sjednice Skolskog odbora od 14.5.2019. godine

2. Izvje56e o uspjehu udenika na kraju nastavne godine 201812019.

3. Izvje56e o provedenoj reviziji i prijedlog za otpis knjiga u Skolskoj knjiZnici
4. Frontalna provedba kurikularne reforme od Skolske godine 201912020.
5. Pitanja i prijedlozi

PredloZeni dnevni red jednoglasno je usvojen.

Ad. l.
Zapisnik sa sjednice od 14.5.2019. godine uz poziv dostavljen je dlanovima i bez primjedbi

jednoglasno je usvojen.

4d,.2.
Gospodin ravnatelj upoznao je nazodne s uspjehom udenika u Skolskoj godini 2018.12019,

Osnovna Skola grofa Janka Dra5kovi6a Klenovnik ima devet razrednih odjela s ukupno 156

udenika.
Nakon produZene nastave u Skolskoj godini 201912020. nema ponavljada.

St<olski odbor j ednoglasno je usvoj io ravnatelj ev prij edlog.

Ad.3.
Gospodin ravnatelj upoznao je nazodne s izvje-Siem o provedenoj reviziji i prijedlogu za otpis

knjiga. Povjerenstvo za reviziju fonda Skolske knjiZnice OS grofa Janka Dra5kovi6a Klenovnik u

sastavu Bel5dak, Goti6 i Polandec Stimec izvr5ilo je reviziju fonda u razdoblju od 31.1.2019. do
30,05.2019. godine. Nakon provedene revizije Povjerenstvo je zakljudilo da je do provedene revizije u
knjizi inventara uvedeno 5333 svezaka, zbog dotrajalosti predloZilo je otpis 157 svezaka, zbog
zastarjelosti predloZilo je za otpis 65 svezaka, zbog o5te6enosti predloZilo je za otpis 80 svezaka, a o
sudbini 6 svezaka pretpostavlja se da su izgubljene ili nestale te takoder predlaZu za otpis.

Ukoliko se provede predloZeni otpis, knjiZnidni fond Skolske knjiZnice 6e brojati 5055 svezaka
(tijekom postupanja revizije fond je pove6an za30 svezaka).

Skolski odbor jednoglasno je usvojio ravnateljev prijedlog.

Ad.4.
Frontalna primjena kurikularne reforme uvodi se u prvom, petom i sedmom razredu.

Najde5de postavljena pitanja zakoga 6e udZbenici biti besplatni, tko ie nabavljati tablete, prvi i sedmi
razred do kraja osnovnog obrazovanja.
USli smo u drugu fazu projekta e-Skole gdje je Carnet, pripremni radovi trebali bi osigurati
niskonaponske mreZe gdje 6e i6i pametne plode. Cilj je da se osigura}u za sve uditelje radunala.



Ad.5.
Ravnatelj obrazlahe da su u tijeku radovi vezari uz Carnet projekt Skole u5le u fazu opremanja

niskonaponska mr eila za pametne plode u 5koli.
Predsjednica Skolskog odbora zahvaljuje gospotli Sanji Kukec na dugogodignjem radu u Skolskom
odboru. ! .

-dovr5eno u 17.48 sati-

Zapisnidarka;
Martina Go

Predsjednica 5O:
Marija K^onjevi6


